

朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱
English Pleasure Reading 英文悅讀

當期課號	0334	Course Number	0334
授課教師	吳慶學	Instructor	WU,CHING SHYUE
中文課名	英文悅讀	Course Name	English Pleasure Reading
開課單位	校訂選修(日間部)	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	1. 培養學生對英文閱讀的樂趣與自信，並藉此提升其英文實力。2. 分享當代語文習得理論與自由閱讀之功效。3. 學生能在課外自由閱讀。4. 學生學會用語文解決問題,例如：閱讀。	Objectives	The goal is to develop autonomous readers. Students will enjoy free voluntary reading, and understand the power of free reading. Students will also understand the fundamental principles for effective languages acquisition. On top of these, students will learn how to use language to solve problems.
教材	1. Handouts *References: 1) English newspapers 2) The Calvin and Hobbes–tenth anniversary book (by Bill Watterson) 3) Peanuts: A Golden Celebration (by Charles Schulz)	Teaching Materials	1. Handouts *References: 1) English newspapers 2) The Calvin and Hobbes–tenth anniversary book (by Bill Watterson) 3) Peanuts: A Golden Celebration (by Charles Schulz)
成績評量方式	1. 出席情況與課堂參與：20-30% 2. 功課與報告：20% 3. 期中考：20-25% 4. 期末考：25-30%	Grading	1. attendance and classroom participation: 20-30% 2. assignment and reports: 20% 3. mid-term exam: 20-25% 4. final exam: 25-30%
教師網頁	-		
教學內容	1. 當代閱讀理論 2. 當代語言習得理論 3. 有效語言習得之基本原則 4. 透過休閒閱讀(悅讀)與相關活動提升英語能力，例如：體育、漫畫、音樂、時事...等	Syllabus	1. the power of pleasure reading 2. guidelines for effective English reading 3. current language acquisition theory 4. the fundamental principle for effective language acquisition 5. acquiring English through recreational reading and activities, such as sports, comics, songs, current events...etc.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。